
Notulen van de ALV van 13 november 2015 
Locatie: sporthal Egerbos, kantine 
 
Tijd: 20:00 UUR 
 
Aanwezig:  Tom Dings, Edward Hermans, (ouders), Marc/Bas Commuth, Ayperi Yildiz, Semmy Titulaer, 
Silvia Hoogeveen, Yasemin Barutcu, Gina Drissen, Marc Calo, (ouders) Sjef van Munster, Gonny 
Tosserams en zoon Martijn, Rens Beuving, Zeng Rhong Cai, Mickey Imming, Derya Akgun (moeder van 
Eray Yildiz) Eray Yildiz, Anneke de Wit-Veringa, Menno van Bers, Rik Lemmen, Jack Meelkop, John vd 
Sluis, Jan Billekens, Jolanda Swinkels, Demi vd Berg, Esther Blom, Eef Titulaer-Schoon, Natalia Perez 
Rodrigues, Jacquelien Kaandorp, Chris Engels, Alberto Prado, Mathias Raap, Randolph Keyner (voorzitter), 
Petra Valkenberg (notulist).  
 
1. OPENINGSWOORD 
Randolph Keyner (RK) opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij vervolgt met het tonen van de 
clip  ‘Back to Basic’ (https://www.youtube.com/watch?v=Umomu_aDQ4w) van de KNVB. 
De video schets een tekenend beeld van de problematiek waarmee Venlo Sport te kampen heeft. Hij 
benadrukt dat o.m. door te wijzen op de smalle bestuurlijke basis waarop de vereniging rust. Voorzitter 
(vacant), penningmeester (Mathias Raap - MR) en secretaris (Petra Valkenberg - PV). Randolph Keyner 
treedt thans op als avondvoorzitter.Het feit dat VSC op dit moment helaas slechts twee actieve 
bestuursleden heeft, komt later in de vergadering uitgebreider aan bod.  
Tevens worden de aanwezige commissieleden genoemd. Van de commissieleden is Miranda van Leysen 
afwezig, zij is helaas verhinderd.  
 
2. BERICHTEN VAN VERHINDERING 
(Ouders/verzorgers van) leden die zich hebben afgemeld worden niet bij naam genoemd, maar wel 
opgenomen in de notulen. Bericht van verhindering ontvangen van: Iris vd Broek, Deniz Berk / C. Celik, 
ouders Zheng Rong, Menno van Gaal, Daan Slijpen/Monique van Deurzen, Koen Frush, (Tom) Ambaum, 
Suzan Kurnaz-Sahin (Arda / Mert-Ali), Chantal Willemsen, Gerard Dirven, Ceyda Kablan, Nicole Peeters, K 
vd Kamp, M van Leysen, Y Seelen, Levi van Schaijk, Arasp Jarahzadeh, Lars Beuving (ouder), Ferris 
(Fang) Du, Arda Kaya, Diana (en Max) Kleuskens, Merijn (Polderman), Ivo van Loo, Leroy Smeets, Piotr 
Szaalewski, Ramon Litjens, Paco Romano, Joris vd Heijden. 
 
3. MEDEDELINGEN 

1. Toekomst vereniging 
Dit punt komt aan het einde van de vergadering aan de orde. 

2. Notulen ledenvergadering 31-10-2014 
Er zijn geen opmerkingen op de notulen, waarmee deze zijn goedgekeurd en vastgesteld. 

3. Actiepuntenlijst 31-10-2014:  
Openstaand actiepunt (wijziging KvK), is afrondend. 
 
4. JAARVERSLAG 
Iedereen heeft toegang tot het jaarverslag en kan hierover desgewenst vragen stellen. De leden hebben 
geen vragen over het jaarverslag. Het jaarverslag wordt niet nader toegelicht tijdens de vergadering.  
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=Umomu_aDQ4w


 
 
 
5. VERKIEZING BESTUURSLEDEN en AANSTELLING COMMISSIELEDEN 
 
Rooster van aftreden (artikel 5.2 statuten): 
 

jaar van aftreden functie naam 

2016 voorzitter Daniël Dzaleski* 

2016 penningmeester Mathias Raap 

2017 secretaris Petra Valkenberg 

 
*Daniel Dzaleski is na ALV 2014 tussentijds gestopt 
 
RK stelt zich vanavond verkiesbaar als bestuurslid en licht zijn motivatie hiervoor toe: Na een lange (deels 
nog actieve) carrière binnen VSC als speler, trainer, coach, bestuurder, scheidsrechter en commissielid wil 
RK blijven bijdragen aan het behoud van deze club. Opheffen van de vereniging was afgelopen seizoen, na 
het opstappen van Daniël Dzaleski als interim-voorzitter, een reëel doemscenario dat zo af en toe binnen 
het bestuur werd genoemd.  Dit omdat er m.n. onvoldoende (bestuurlijk) kader is waarop de vereniging kan 
leunen. RK wil dit scenario voorkomen, maar benadrukt dat dit enkel kan met de hulp van alle betrokkenen 
(spelers, trainers, bestuurders, commissieleden, ouders/verzorgers). RK hoopt een stevige impuls en 
bijdrage te kunnen leveren aan het behoud en op termijn groei van deze vereniging. 
De ALV kiest RK als bestuurslid.  
Binnen het bestuur is vooruitlopend hierop reeds besloten dat RK de rol van voorzitter krijgt. 
 
Het nieuwe rooster van aftreden is daarmee als volgt: 
 

jaar van aftreden functie naam 

2018 voorzitter Randolph Keyner 

2016 penningmeester Mathias Raap 

2017 secretaris Petra Valkenberg 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De commissieleden worden voorgesteld. De positie van wedstrijdsecretaris staat onder druk. Miranda van 
Leysen heeft voor aanvang van dit seizoen reeds te kennen aangegeven te willen stoppen met deze taak. 



Jacquelien Kaandorp neemt sinds de start van dit seizoen enkele taken van het wedstrijdsecretariaat voor 
haar rekening. Verder is de functie van technische commissie (link tussen bestuur en trainers/coaches) 
vanaf heden vacant. RK heeft eerder te kennen gegeven deze taak tot de huidige ALV uit te voeren.  
 

Commissie functionaris Stand van zaken 

Scheidsrechterscommissie Eef  Titulaer-Schoon - 

 Wedstrijdcommissie Miranda van Leysen 
Thans nog uitgevoerd met taakdelegatie aan 
Jacquelien. Kaandorp. Per seizoen 2016-2017 
vooralsnog vacant.  

Technische commissie  - vacant per direct 

Evenementen commissie Anneke de Wit-Veringa, - 

Publiciteit commissie Esther Blom - 

Sponsorcommissie - reeds vacant 

 
 
 
6. A. BEHANDELING FINANCIEEL VERSLAG 2014-2015 
MR licht het positieve saldo van de vereniging toe.  
    B.  VERSLAG KASCOMMISSIE 
De leden van de kascontrolecommissie, Iris van der Broek en Menno van Gaal hebben op 4 november 2015 
de boekhouding gecontroleerd. De boeken zijn in orde bevonden. De vergadering dechargeert op advies 
van de kascontrolecommissie het Bestuur voor wat betreft haar verantwoording over het boekjaar 
2014/2015. Conform rooster zullen Iris en Menno ook komend jaar functioneren als kascommissie. (Rik 
Lemmen is reservelid) 
 
7. BEGROTING 2015-2016 
De inkomsten zijn ongeveer € 400,- lager dan verwacht. Dit heeft m.n. te maken met het teruglopend aantal 
leden. MR verwacht voor het komend boekjaar een positief resultaat van ongeveer € 450,-. 
 
Anneke de Wit-Veringa vraagt of er ook in het nieuwe seizoen weer ruimte is voor een toernooi per team op 
kosten van VSC. Er is obv aanvragen in het verleden slechts € 50,- begroot aldus PV. Mochten er in het 
nieuwe seizoen meer aanvragen binnenkomen dan begroot, dan zal het bestuur op dat moment besluiten of 
er voldoende ruimte is al dan niet. 
  
Yasemin Barutcu vraagt of het Streetball Masters toernooi in Den Haag waaraan zijn met enkele 
teamgenoten afgelopen jaar heeft deelgenomen ook voor vergoeding in aanmerking komt. PV geeft aan van 
niet. Het verzoek moet vooraf aangevraagd worden door de desbetreffende trainer en het moet duidelijk 
gaan om een team-breed toernooi (waarbij uiteraard geen voorwaarde is dat ieder teamlid deelneemt).  
 
PV verzoekt leden die wisselen van lidmaatschap (van wedstrijdspeler naar recreant) dit voor aanvang van 
het seizoen door te geven. Hiermee wordt voorkomen dat VSC onnodige bondskosten moet afdragen 
(welke niet meer in rekening worden gebracht bij het desbetreffende lid). Hierover worden door diverse 
aanwezigen vragen gesteld Er mag in termijnen betaald worden, maar het lid is toch wel een jaar contributie 
verschuldigd? Kunnen de bondskosten niet doorberekend worden of kan het bestuur per situatie bekijken 
wat redelijk is, en zit er een verschil van werkwijze bij jeugd of volwassenen? Afgesproken wordt dat dit een 
agendapunt wordt voor het bestuur. Het bestuur zal met een voorstel komen hoe om te gaan met 
achteruitgang in inkomsten door wijziging lidmaatschap laatste moment.  
 



20.50 uur pauze 
 
Na de pauze belicht RK enkele activiteiten waar het het bestuur afgelopen seizoen actief mee aan de slag is 
geweest.  
 

● STAR workshop 
Workshop, georganiseerd door de NBB, voor bestuurders, trainers, coaches e.a. geïnteresseerden, waarin 
het belang van Sportiviteit, Teamwork, Acceptatie en Respect binnen alle geledingen van de verenigingen 
werd benadrukt. Naast theorie werden er ook veel praktische tips getoond. 

● Verenigingsbox 
Daadwerkelijke box met daarin tips en tools voor het bereiken van doelen op verschillende gebieden (ruim 
20 thema’s). De box werd persoonlijk uitgereikt door een medewerker van de NBB. De uitreiking ervan gold 
als een vervolg op de STAR workshop. 
 
RK geeft aan dat dit bestuur de waarde van de STAR gedachte en het idee achter de verenigingsbox 
onderschrijft en ook uitdraagt. Binnen de verenigingsbox zitten echter zoveel beleidsthema’s dat het bestuur 
één beleidsthema als speerpunt voor 2016 heeft gekozen. Dit thema is: Ledenbetrokkenheid, Hoe gaan we 
met z’n allen betrokkenheid creëren, vergroten, behouden. “Hoe worden wij een vereniging die niet voor 
jullie bestaat, maar door jullie bestaat.” 
Met dank aan Menno van Gaal (HS) gaat Fontys Hogeschool (communicatie) ons helpen middels een 
afstudeerproject met dit thema. Menno van Gaal, docent communicatie, begeleid dit project vanuit school. 
RK is aanspreekpunt binnen VSC. Informatie hierover volgt. 
 
Als eerste aanzet voor deze speerpunt vraagt RK de aanwezigen in groepjes te gaan zitten om onderling te 
brainstormen, bespreken en noteren  over wat eenieder persoonlijk kan doen om de vereniging te 
ondersteunen cq verbondenheid te bereiken. (Men moet daarbij denken aan jurytaken, sponsoring, team(s) 
begeleiden, ondersteuning commissie, ondersteuning bestuur, vervoer naar wedstrijden, fluiten van 
wedstrijden etc.) De resultaten worden niet plenair behandeld, maar dienen als input voor het bestuur.  
De diverse groepen gaan enthousiast aan de slag. 
 
Esther Blom kondigt vervolgens de nieuwe website aan. Deze wordt getoond en toegelicht. O.a. de link 
waarmee je al je wedstrijden eenvoudig in je agenda kunt downloaden is nieuw en erg handig. Deze 
afspraken worden automatisch geüpdate bij wijzigingen,  
 
Eef Titulaer-Schoon kondigt de naderende F-cursus aan en verzoekt om een ruimte. Ayperi Yildiz heeft 
mogelijk ruimte beschikbaar (feestzaal ouders). Eef en Ayperi stemmen dit onderling af.  
 
Anneke De Wit-Veringa heeft een uitje naar een eredivisie wedstrijd georganiseerd en verzoekt aanwezigen 
zich op te geven. Bij een grote opkomst wordt een bus geregeld, anders via eigen vervoer.  
 
8.  RONDVRAAG 
Geen vragen door leden. 
 
10. SLUITING circa 21.20 uur 
RK bedankt aanwezigen en spreekt de hoop uit voor gezamenlijk, gedragen positieve ontwikkelingen binnen 
de club. 
 
 


